
BRM.0012.14.11.2014       
 

 

Protokół nr 1/2014 
 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 15 grudnia 2014 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 

 

------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 8
00

,  zakończyło się o godz.8
40

. 

 

Członkowie Komisji – obecni na posiedzeniu wg załączonych list obecności, 

które stanowią załącznik nr 1i 2  do protokołu. 

 

Przebieg obrad: 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji, pan Janusz Radzikowski, który 

na podstawie listy obecności stwierdził, że w posiedzeniu uczestniczy 

wymagane przepisami kworum, w związku z czym obrady są prawomocne. 

 

Proponowany porządek obrad: 
 

1. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

2. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2015 r. 

3. Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 

4. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

5. Sprawy bieżące. 
 

Zaproponowany porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego 

realizacji.  
 

głosowanie:                          za – 5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 

                            

Ad. 1  Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Przystępujemy do wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji. 

Czy są propozycje? 
 

Magdalena Łośko: 

Proponuję pana Zbigniewa Zygorę. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy pan radny wyraża zgodę? 
 

Zbigniew Zygora: 

Tak, wyrażam zgodę. 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne propozycje? 

Nie widzę. Przechodzimy do głosowania. 
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Kto jest za tym, aby Zastępcą Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej został 

p. Zbigniew Zygora? 

 

głosowanie:                            za – 5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 

 

Zastępcą Przewodniczącego Komisji Uzdrowiskowej został p. Zbigniew 

Zygora.  
 

Ad.2  Opiniowanie projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2015 r. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Proszę panią Naczelnik Mariolę Styperek o przedstawienie materiału. 

 

Mariola Styperek – Naczelnik Wydziału Budżetowo Finansowego: 

Przedstawiła projekt budżetu Miasta na 2015 r. oraz projekt Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2015-2018. 

(Projekt budżetu Miasta na 2015 r. wraz z projektem Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2015-2028 i opinią RIO stanowi załącznik do protokołu  

z sesji RM z dnia 22 grudnia 2014 r.) 
 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy w projekcie budżetu zapisane są inwestycje jeśli chodzi o kwestie 

uzdrowiskowe? 
 

Aleksandra Dolińska-Hopcia -  Naczelnik Wydziału Inwestycji, Rozwoju 

Gospodarczego i Funduszy Europejskich: 

W 2015 r. w Parku Solankowym nie będzie żadnych inwestycji. 
 

Karol Adamski – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska  

Rolnictwa: 

W 2015 r. będą tylko wykonywane sprawy bieżące, czyli utrzymywanie 

czystości itp. żadnej dużej inwestycji nie planujemy. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są inne pytania? Nie widzę, przechodzimy do głosowania. 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu budżetu Miasta 

Inowrocławia na rok 2015 ? 

 

głosowanie:                          za – 4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0 

 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Inowrocławia na lata 2015-2028? 

 

głosowanie:                          za – 4, przeciw – 1, wstrzym. się – 0 
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Ad.3 Ustalenie planu pracy Komisji na I półrocze 2015 r. 
 

Janusz Radzikowski – przewodniczący Komisji: 

Wraz z materiałami na komisję otrzymaliście państwo projekt planu pracy na  

I półrocze 2015 r. 

Proponuję, aby na miesiąc luty zapisać następujący temat: „zapoznanie się  

z aktualną współpracą pomiędzy Miastem Inowrocław a Zakładem Lecznictwa 

Uzdrowiskowego – wypracowanie nowych zasad współpracy”.  
 

Zbigniew Zygora: 

Proponuję na miesiąc czerwiec następujący temat: „ plany inwestycyjne w Parku 

Uzdrowiskowym i Dzielnicy Uzdrowiskowej z wykorzystaniem funduszy 

unijnych do 2020 r.” 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są jeszcze inne propozycje? 

Nie widzę. W związku z tym przejdziemy do przegłosowania planu pracy wraz 

z zaproponowanymi tematami na miesiąc luty i czerwiec. 

 

Kto jest za przyjęciem planu pracy Komisji Uzdrowiskowej na I półrocze 2015 

r. wraz z zaproponowanymi tematami? 

 

głosowanie:                          za – 5, przeciw – 0, wstrzym. się – 0 

                       

Przegłosowany projekt planu pracy Komisji stanowi załącznik nr 3 do 

protokołu. 

 

Ad.4 Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Spraw wymagających opinii Komisji nie było. 

 

Ad.5 Sprawy bieżące. 

 

Janusz Radzikowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy w tym punkcie chciałby ktoś zabrać głos? 
 

Zbigniew Zygora: 

Czy w kwestii Sanatorium Modrzew coś się zmieniło? 
 

Janusz Radzikowski – przewodniczący Komisji: 

Na posiedzeniu Komisji Ładu Przestrzennego dowiem się co w tej kwestii się 

zmieniło i udzielę panu informacji. 
 

Ewa Stankiewicz – mieszkaniec Miasta: 

W dniu 24 listopada 2014 r. złożyłam skargę na bezczynność p. Prezydenta  

w sprawie płotu, który został postawiony na terenie placu zabaw przy galerii.  

Do BRM dostarczyłam również otwarty list mieszkańców dzielnicy Stary Rąbin, 



 4 

na którym podpisało się 98 osób w sprawie tego płotu. Na zebraniach   

ZO „Uzdrowiskowe” były awantury, pomiędzy zarządem a p. Barbarą 

Świątkowską właśnie w sprawie płotu, dlatego prośba moja jest taka, aby 

Komisja również poruszyła ten temat.  
 

Janusz Radzikowski – przewodniczący Komisji: 

Skoro jest taki temat i stanowi on problem, na kolejne posiedzenie Komisji 

zaprosimy p. Kaisera, p. Świątkowską, aby wysłuchać dwóch stron w tej 

sprawie i mieć możliwość do niej się odnieść.  

W związku z tym, że nie ma już innych spraw zamykam posiedzenie Komisji.  

 

Przewodniczący Komisji 
 

Janusz Radzikowski 
 

Protokółowała 
 

Justyna Gaczkowska 


